Administration scheme report
101年度施政重點
Year 101 main point of administration 
1、 掌握ECFA契機，積極推動亞太經貿事務，拓展國際市場，持續強化國內外行銷招商活動，鼓勵台商回臺投資及吸引外商資金挹注，開發潛在商機、強化廠商投資意願，打造本市成為「亞太營運樞紐」。
Mastering the turning point of ECFA, promoting APPE affairs actively, developing international market, and continually consolidate domestic and oversea marketing investments. Encourage Taiwanese entrepreneurs come back to Taiwan to invest, and attract foreign trader for financial investment. To develop commercial potential, consolidate the investment willingness of the company, and build up our city to become Asian and Pacific transport business center.
二、鼓勵產業創新研發、輔導中小企業升級轉型並扶植青年創業，提供相關補助及優惠措施，強化產業整體競爭力，建構優勢投資環境，活絡本市經濟。
Encouraging industry to innovate and develop, assistance small and medium sized enterprises upgraded and transferred, and also guidance youth to start an enterprise. Offer related allowance and preferential measures. Consolidate industry entirety competitiveness. Construct the superiority of investment environment, and active the economic of our city.
三、營造舒適友善消費環境，持續推動商圈、市集、遊憩設施改善計畫，提供全面現代化樂活空間，建構優質商業環境，以豐富多元的商圈活力，促進多元商業活動發展，成功打造本市特色魅力。
Create a comfortable and friendly consuming environment; keep promoting the improvement program of shopping districts, markets, and recreational facility. Provide a overall modern Lohas space, build up a high quality commercial environment. To promote diversified commercial activity development. Successfully build up our city’s feature and fascination. 
四、持續推動工商業節約能源，促進能源合理有效使用，推廣再生能源設置及使用，落實溫泉資源管理保育。
Continually promoting industry and commerce to saving energy, and promote reasonable and effective energy using. Promoting renewable energy installation and using, and implement hot spring resource management preservation. 
五、推動設置花博紀念園區，延續花博經驗，繁榮花卉、會展、觀光等相關產業，營造臺北成為美麗的城市。
Promote to set up flora exposition memorial park. Continue the experience of flora exposition, flourishing flowers and plants, exhibitions and tourism ect. Industry, and build up Taipei as a beautiful city.
六、加強整體治山防災，落實山坡地安全管理，辦理本市山坡地人工邊坡調查建檔，確保民眾生命財產安全；建構完善優質親山環境，改善農業環境，營造都會特色農村風貌。
Strengthen overall mountain renovation and disaster prevention, implement hillside safety management. Investigate our city’s hillside artificial earth-bank, and filing. Ensure public’s life and property safety. Construct flawless and high quality nature environment. Improve agriculture environment, and create countryside with city feature.
七、推動飼主責任教育，健全寵物產業管理發展，保障寵物食品衛生安全，強化動物救援機制，改善動物收容環境，提昇動物照護品質，防範狂犬病、禽流感及外來生物物種入侵，營造動物永續生態環境。

Promote responsible education to pet owner, well pet industry management development, and guarantee pet food hygienic security. Strengthen animal rescue system, improve animal adoption environment, and raise the quality of animal care. Prevent rabies, bird flu and other external creature invasion. Create an animal sustainable ecological environment.
資料來源網址：http://www.doed.taipei.gov.tw/ct.asp?xItem=1976190&CtNode=25675&mp=105001
